

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3248

19 September 1969

Limited Distribution

WORKING PARTY ON THE ACCESSION OF HUNGARY¹

Chairman: To be appointed

Membership:

Australia	European Communities	Pakistan
Austria	and their member States	Poland
Canada	Finland	Switzerland
Cuba	Japan	United Kingdom
Czechoslovakia	Nigeria	United States
Denmark	Norway	

Terms of Reference:

To examine the application of the Hungarian Government to accede to the General Agreement under Article XXXIII, and to submit to the Council recommendations which may include a draft protocol of accession.

¹The Working Party was appointed by the Council on 23 July 1969. The members listed are those which have informed the secretariat by 15 September 1969 of their wish to participate in the Working Party. (C/M/56)

GROUPE DE TRAVAIL DE L'ACCESSION DE LA HONGRIE¹

Président: Sera désigné ultérieurement

Composition:

Australie	Danemark	Pakistan
Autriche	Etats-Unis	Pologne
Canada	Finlande	Royaume-Uni
Communautés européennes	Japon	Suisse
et Etats membres	Nigeria	Tchécoslovaquie
Cuba	Norvège	

Mandat:

Examiner la demande d'accession à l'Accord général en vertu de l'article XXXIII présentée par le gouvernement hongrois; présenter au Conseil des recommandations pouvant comprendre un projet de protocole d'accession.

¹Le Groupe de travail a été institué par le Conseil le 23 juillet 1969. Les membres indiqués sont ceux qui, au 15 septembre 1969, avaient informé le secrétariat de leur désir de faire partie du Groupe (C/M/56).